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Skolebestyrelsesmøde - REFERAT 
Dato: Onsdag d. 23. januar 2019 kl. 19.00-21.00        Sted: LENDUM 
Deltagere udover bestyrelsen: Birgit Amtoft (skoleleder Fase 3) 
Mødeleder: Anette. Afbud fra: Niels 

 Emne  Ansvar-

lig 

 

Hvad skal vi udrette?  

Er punktet til orientering/drøftelse/be-

slutning? 

Forberedelse til 

punktet 

 

Proces 

Hvordan skal punktet 

behandles?  

Tid 

i 

min 

Referat 

Evt. beslutning  

Hvem gør hvad hvornår? 

1. Kort status på de tre 

undervisnings-steder 

og generelle 

orienteringer 

Lars Kort om seneste nyt fra de 3 

undervisningssteder og generelt i 

skolecentret 

 

 Orientering 20 Generelt: 

• Møde med BFU-udvalget 21. januar, hvor vi 

fortalte generelt om skolecentret samt 

specifikt om vores neuroindsats samt Das 

deutche Haus. 

• Der har været afholdt indskrivningsmøder i 

sidste uge på alle 3 skoler. Forventer ca. 36 

elever i Sindal, 14 i Bindslev og 6-7 elever i 

Lendum i 0. klasse. Se evt. film fra 

indskrivningsmødet i Sindal – en del af 

markedsføringen af skolen 

• Ledelsen har startet processen omkring 

implementering af skolepolitikken. 

Medarbejdere, bestyrelse, elevråd m.v. 

inddrages senere.  

• Fra PPR har vi fået ny tale-høre konsulent og 

PPR-psykolog, da de tidligere er gået på 
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pension.  Tale-høre konsulent er Mette 

Hjarbæk. PPR psykolog er Nanna Marx. 

• Arbejdsgruppen fra bestyrelsen vedr. 

implementering af AULA mødes torsdag 

sammen med Lars og Per. 

Sindal: 

SFO lokalerne males og der laves nyt loft i 

”borgen” 

16. jan: 1-3 kl. på tur til UCN/teater (tak for 

stor tilslutning – forældrekørsel)           

 

uge 11: Emneuge: affald/genbrug som tema. 

Skolefest torsdag d. 14. marts 

 

2. Status på 

udmøntning af 

Budget 2019 

Lars Lars fremlægger status på udmøntning 

af Budget 2019, hvor både ledelse og 

MED-udvalg har haft drøftelser. 

Bestyrelsen giver sin holdning til 

kende.  

 Drøftelse 45 Lars fremlagde status på forventet økonomi i hhv. 

2019 og 2020 med de nuværende kendte 

forudsætninger og personaletilpasninger. Der 

forventes et underskud i 2019 på ca. 1,5 mio. kr. mens 

dette i 2020 forventes nedbragt til ca. 0,5 mio. kr.  

 

Der har været i proces i MED-udvalget og ledelsen i 

forhold til at se på, hvorvidt der kunne være andre 

relevante områder, vi kunne reducere udgifterne på.  

 

Efter drøftelse i skolebestyrelsen blev det besluttet, at 

niveauet for lejrskoler fra og med skoleåret 2019-20 
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nedjusteres således: 

 

 

Fase 1: Ingen skolebetalt overnatning. Der kan 

arrangeres en dagstur, men hvis der skal være 

overnatning sørger forældrene for dette. 

 

Fase 2: Lejrskolen ændres, så den reduceres til 3 dage 

(2 overnatninger).  

 

Fase 3: Uændret (skolerejse) 

 

Niveauet for ”belønningstur” til skolepatrulje og dem, 

der hjælper i boden fastholdes. 

 

På næste skolebestyrelsesmøde tilpasses principperne 

for lejrskole til denne beslutning.  

 

Ledelsen sørger for at informere relevante forældre. 

 

Anette orienterede om, at hun til dialogmødet med 

udvalget d. 26. november blev opfordret til at skrive til 

politikerne om de konkrete konsekvenser, 

budgetbesparelserne ville få for vores skoler. Anette vil 

lave et udkast til skrivelse til politikerne, som drøftes 

på skolebestyrelsesmødet d. 7. marts. 
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Lars’ oplæg om økonomi medsendes referatet. 

3.  Tema:  

Fase 3 i Sindal 

Birgit Birgit orienterer om linjerne i fase 3.  

Formål, organisering, elevtal m.v. 

Bestyrelsen spørger ind. 

 

I forlængelse af Birgits oplæg vil Birgit 

og Lars fremlægge foreløbige tanker 

omkring strukturen i Fase 3 til 

kommende skoleår. 

 Drøftelse 45 Birgit orienterede om vores linjer i fase 3 i forhold til 

formål, organisering og tanker om justeringer til 

kommende skoleår.  

 

6. Evt.     10  

 


